
Grundejerforeningen Bindeleddets Bestyrelsesmøde 
 

Ørslev d. 16. august 2006 
 
 
På Plantagevej 5 
 
 
Formand    Flemming Persson 
Næstformand  Flemming Palsøe 
Kasserer   Lasse Lang Sørensen 
Bestyrelsesmedlem   Michael Olsen 
Bestyrelsesmedlem   Knud  Due Andersen 
 
Dagsorden 
 
1. Godkendelse af dagsorden 
                         Dagsorden blev godkendt 

 
2. Valg af referent 
                         Knud valgt som referent 

 
3. Godkendelse af referat fra forrige møde 
                         Referat fra sidste møde blev godkendt (referat ligger på hjemmesiden)  

 
4. Formanden orienterer 
                         Flemming har skrevet og mailet til kommunen, kommunen er passiv, giver ikke svar 

på noget. Vi skal måske bringe et læserbrev på banen? Noget må der ske, grunde er købt med 

kantsten og asfalt.  

 
5. Kassereren orienterer 
                        Kasserer er ikke tilfreds med at skulle rykke 22 medlemmer for kontingent, 11 

medlemmer har fået to rykkere. Det er meget utilfredsstillende. 

 
6. Forslag til Ændring af vedtægter 
                        Vi ønsker at betaling af kontingent sker via PBS, dem som ikke ønsker dette, vil blive 

opkrævet 200 kroner for ekstra arbejde med Girokort.  

 
7. Svingkærvej 15 
                         Formanden har skrevet brev til grundejeren, og der er åbenbart orden på tingene 

nu. 

 

8. Legeplads sikkerhed 
                          Tages op på generalforsamlingen 

 
9. Net til mål 
                         Skulle være indkøbt, men mangler opsætning 

 



10. Vej/stier ordne huller i asfalt 
                       Vejene ud mod Bygårdsvej er lappet og ordnet, vi har fået ros for arbejdet. Tak til 

Colas for arbejdet, som også har givet pris på nyt slidlag på de fire veje. 

 
11. Kantsten Vestergårdsvej /Plantagevej 
                       Formanden havde dette oppe under sin beretning. Vi skal dog nok gøre mere for at få 

dialog med Vordingborg kommune. 

 
12. Skolestien 
                      Dette punkt har kommunen også forbigået, men vi prøver igen at få en dialog. 

 
13. ”Brandtomten” på Svingkærvej  
                       Lasse har måske en løsning, mener at der er fundet en køber til ejendommen. 

 
14. Fest 2006 
                     Vi håber på at mange vil deltage, men læs opslaget på hjemmesiden. Der vil også blive 

omdelt en tilmeldingsformular. 

 
15. Kontakt med Vordingborg kommune 
                    Michael laver udkast til et brev, det må godt være venligt, men det skal også afspejle at 

vi forventer at der sker noget i sagen. 

 

16. Cykelbom ved Skebækvej 
 
                    Der kommer ikke bom ved Skebækvej 

 
17. Næste møde 
                  Vi holder næste møde den 8. november 2006 

 

18. EVT 
                 Der bruges en del tid på opkrævning af kontingent, samt med at tjekke indbetaling. Det 

blev derfor vedtaget at kasserer får et honorar på 1500 kroner årligt. Der var forslag om at 

formanden skulle have et honorar, men dette afslog formanden.  

Der laves en side som viser hvad det koster i medlemskab årligt. 

Vi har fået ros for vores hjemmeside, som ellers indeholder relevante oplysninger. 

Formanden skriver til ejendomsmæglerne i Vordingborg, så vi hurtigere fanger nye ejere. 

 
 
 
 
 
 
 


